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Verslag van het Algemeen Bestuur CAW van 8 april 2020 via Microsoft Teams 
_________________________________________________________________________ 
 
Aanwezig: de heer S. Bashara (vz)   gemeente Hoorn 

de heer B. Beemster    gemeente Opmeer 
de heer J. Broeders    gemeente Drechterland 
de heer Nootebos    gemeente Stede Broec 
de heer D. Kuipers gemeente Medemblik  
mevrouw C. van de Pol   gemeente Koggenland 
mevrouw E. Heutink-Wenderich  gemeente Enkhuizen 
 

Alsmede: de heer W. Bosma (secretaris)  NV HVC 
  de heer T. Linting    gemeenten SED 

de heer D. de Heer    gemeente Hoorn 
mevrouw M. Braun    NV HVC  

 
Afwezig m.a.: de heer D. Luyckx    gemeente Enkhuizen 
  mevrouw K. Kok    NV HVC 
 
_________________________________________________________________________ 

 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. De heer Luyckx is afwezig, mevrouw Heutink- 
Wenderich is zijn plaatsvervanger en zal de portefeuille overnemen van de heer Luyckx. 
Mevrouw Braun heeft vanaf 1 januari 2020 de werkzaamheden van mevrouw Repetto met 
betrekking tot de ondersteuning van het CAW AB overgenomen. Ieder stelt zich voor. 
 
2. Vaststelling agenda  
Op verzoek van de heer Linting wordt “de huidige situatie afvalbrengstations” toegevoegd als 
agendapunt 11 toegevoegd. 
 
De agenda wordt met dit extra agendapunt vastgesteld. 
 
3. Ingekomen en uitgaande stukken sinds 28 november 2019 
Ingekomen stukken: 
2019-11-25 NWB inzake geldlening 
2020-01-20 Gte Enkhuizen raadsbesluit kadernota CAW 2021 
2020-01-28 Gte Drechterland getekend raadsbesluit zienswijzen 
2020-02-03 Gte Koggenland raadsbesluit kadernota CAW 2021 
2020-02-11 Gte Koggenland zienswijze kadernota CAW 2021 
2020-02-12 Gte Opmeer zienswijze kadernota CAW  2021 
2020-02-25 Gte Hoorn getekend raadsbesluit kadernota CAW 2021 
2020-02-14 Gte Stede Broec raadsbesluit kadernota CAW 2021 
2020-02-24 Gte Opmeer zienswijze kadernota CAW 2021 
2020-02-27 Gte Stedebroec raadsbesluit kadernota CAW 2021 
2020-02-28 Gte Medemblik zienswijze kadernota CAW 2021 
2020-03-10 Ministerie van Binn. Zaken inzake centraal elektronisch register 
 
Uitgaande stukken:  

CONCEPT 
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2019-11-11 CAW aan HVC inzake kostenstijgingen 
2019-12-02 Concept Kadernota CAW 2021 
2019-12-20 Raadsinformatiebrief terugkoppeling AB-CAW 28.11.2019 

 
De ingekomen en uitgaande stukken worden ter kennisgeving aangenomen. 

 
4. Verslag, besluiten- en actielijst d.d. 28 november 2019  
Het verslag, de besluiten- en actielijst worden doorgenomen en ongewijzigd 
vastgesteld. 
  
5. Vaststellen Kadernota CAW 2021 
De heer Bosma heeft als bijlage bij dit agendapunt de inhoudelijke reacties van alle  
gemeenten samengevat en aangeven hoe deze verwerkt kunnen worden. 
  
De heer Beemster geeft aan dat de gemeente Opmeer in verband met een begrotingstekort 
voor 2020 en vermoedelijk 2021, 5% te bezuinigen op de verschillende GR’en in West-
Friesland en daarbuiten. Op grond hiervan stemt gemeente Opmeer niet in met de 
Kadernota omdat de 5% ombuiging daarin niet is meegenomen. Spreker zal bij het 
bespreken van het begrotingstekort de kanttekening maken dat de bezuiniging van de GR 
CAW een daadwerkelijke bijdrage moet leveren aan het oplossen van het begrotingstekort. 
 
Mevrouw Heutink-Wenderich stemt door dezelfde reden niet in met de Kadernota. Daarnaast 
vraagt spreker de raden serieus te nemen en vraagt aandacht voor toekomstige uitgaven. 
 
Naar aanleiding van de opmerking van mevrouw Heuting-Wenderich meldt de voorzitter 
dat hij zowel als voorzitter van het CAW als lid van het Dagelijkse Bestuur van de  
Omgevingsdienst min of meer dezelfde signalen ontvangt of GR’en te kostbaar zijn.  
Op fundamenteel niveau worden GR’en verschillend gezien. Of als een autonoom bedrijf of  
als een soort buiten de organisatie gezette afdeling van de gemeente. Dit vormt en  
beïnvloed de discussie. 
 
De voorzitter stelt voor om de bezuiniging op de GR-en in een raadsledenbijeenkomst   
in te brengen met als doel dat raden ieder jaar een goed gevoel moeten hebben over de 
wijze waarop besluiten genomen worden. Op deze wijze worden raden serieus genomen en 
vindt afstemming van reële uitgangspunten plaats. 
 
De vergadering gaat akkoord dat voorafgaand aan deze bijeenkomst, de voorzitter eind mei 
de discussie in de driehoek West-Friesland (gemeentesecretaris, burgemeester, griffiers en 
twee voorzitters van portefeuillehouders overleggen) voorlegt en in welke (opeenvolgende) 
overleggen dit onderwerp behandeld moet worden.  

 
Mevrouw Van de Pol voegt, naar aanleiding van de verschillende jaarlijkse bijdragen aan de  
Gemeenschappelijke regelingen, toe dat ook de taken van de GR CAW in deze discussie  
meegenomen moeten worden. 
 
De heer Broeders meldt dat gemeente Drechterland een positieve zienswijze heeft  
ingediend met de oproep aan alle GR’en een bezuiniging van 2,3 %, in de vorm van een 
takendiscussie te realiseren. De GR CAW is de enige GR die vanwege de zeer beperkte 
omvang daarbij niet relevant is. 
   
De vergadering besluit de Kadernota 2021 CAW vast te stellen met voornoemde  
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opmerkingen en tegenstemmen.             
 
Informatie naar de raden 
De heer de Heer vraagt of, naar aanleiding van een aantal formele verzoeken van  
gemeenten, de gemeenteraden formeel geïnformeerd moeten worden over de vastgestelde  
Kadernota 2021 CAW en toelichtingen over de voorgestelde bezuinigingen. 
 
De voorzitter licht toe dat dit verslag integraal wordt gedeeld en wordt voldaan aan de  
informatieverstrekking. In dit verband stelt de voorzitter voor dat per gemeente of centraal  
een oplegger aan het verslag toegevoegd kan worden. 
 
De heer Bosma geeft als secretaris van het CAW AB een terugkoppeling  
van de CAW AB vergaderingen en stelt voor de oplegger te verwerken in de terugkoppeling.  
De voorzitter stelt voor een concept-oplegger op te stellen voor alle gemeenten waarin  
ieder perspectief op de weergave en het gedeelde gevoel beschreven wordt.  
verslag toe te voegen. 
 
De vergadering verzoekt de heer Bosma, als aanvulling op het verslag, een algemene  
oplegger te schrijven ter, voor akkoord en ter ondertekening naar alle deelnemers  
CAW AB te sturen. 
 
6. Conceptjaarstukken 2019  
De heer Bosma licht de hoofdpunten toe uit de jaarstukken 2019. Het eerste aandachtspunt 
is de “meevaller” van € 150.000,00 door het vrijkomen van reserveringen voor de afrekening 
van verpakkingsafval (vanaf 2015). Door de nieuwe verpakkingenovereenkomst is dit 
eindelijk afgehandeld. Het tweede aandachtpunt is de voorziening Westwoud. Vorig jaar is 
aangegeven dat het geld dat een paar jaar geleden uit de voorzieningen is onttrokken op 
basis van de huidige inzichten weer aan de voorziening zou moeten worden toegevoegd. In 
de Jaarstukken 2019 is dit daadwerkelijk gebeurd en is de reservering weer volledig 
toegevoegd aan de voorzieningen. Dit leverde de meeste discussie met de accountant op 
met name hoe groot de voorziening moest zijn. De voorzieningen zijn aangevuld met een 
klein deel uit de “meevaller” en ligt, volgens de accountant, in lijn met de hoogte en de wijze 
waarop de voorziening berekend moet zijn. 
 
De heer Nootebos mist de resultaatsbestemming van de extra € 100.000,00 in de 
jaarstukken. Spreker vraagt of dit bedrag, conform de algemene regel in GR’en maximaal 2,5 
% van de begroting mag zijn dus € 25.000,00, naar aanleiding van de discussie over de 
Kadernota, kan worden verrekend met de gemeenten.  
De heer Bosma geeft aan dat de resultaatsbestemming op pagina 12 staat vermeld en licht 
de overweging voor de resultaatsbestemming toe. Ook in relatie met de begroting is het 
resultaat toegevoegd aan de reserves zodat komende jaren alle kosten van de GR CAW van 
deze reserves betaald kunnen worden. Op deze wijze hoeven komende jaren geen 
rekeningen vanuit het CAW naar de deelnemende gemeenten, op basis van 
bewonersaantallen, verstuurd te worden. Dit bespaart administratieve handelingen bij zowel 
het CAW als de gemeenten. Daarnaast kunnen komende jaren te verwachte tekorten 
vereffend worden.  
 
De heer Beemster vraagt of de onkosten, zoals het inrichten van het secretariaat van HVC 
naar het CAW, uit deze reserve voorzien worden. De heer Bosma licht toe dat de ongeacht 
welke partij het secretariaat uitvoert, de kosten hiervoor zijn begroot.  
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De vergadering besluit de conceptjaarstukken 2019 vast te stellen onder voorbehoud 
van zienswijzen en in te stemmen met het voorstel om de conceptjaarstukken 2019 
met de accountantsverklaring voor te leggen aan de deelnemende gemeenten voor het 
indienen van eventuele zienswijzen bij het Dagelijks Bestuur tot uiterlijk 21 juni 
aanstaande. 

 
7. Conceptbegroting 2021  
De heer Bosma licht toe dat er nog weinig bedragen in de conceptbegroting 2021 staan 
vermeld omdat in voorgaande jaren bijna alle geldstromen in de begroting en in 
jaarrekeningen betrekking hadden op een DVO, DVO-gerelateerde zaken of 
aandeelhouderszaken. De DVO’s zijn volledig naar gemeenten gegaan en er ligt een 
voorstel voor een individueel aandeelhouderschap. Hierdoor verloopt de 
garantstellingsprovisie niet meer via het CAW maar gaat deze rechtstreeks naar de 
individuele gemeenten. Dit betekent dat alleen de secretariaatskosten en een post voor het  
eventueel inschakelen van een externe partij staan begroot. 
 
De heer Beemster stemt, in het kader van zijn bezuinigingsopdracht van 5% van de 
Kadernota van 2021, niet in met de conceptbegroting 2021.  
 
Naar aanleiding van voornoemde benadrukt de heer Nootebos de relevantie van een 
toelichting op de Kadernota. De zienswijze van gemeente Stede Broec heeft betrekking op 
een bezuiniging van 5% op alle GR’en, behalve op de GR CAW. Spreker verzoekt de heer 
Beemster rekening houdend met voornoemde, alsnog in te stemmen met de 
conceptbegroting. De heer Beemster blijft bij zijn standpunt voor 2021 en benadrukt het 
belang van zijn opdracht bij het CAW ook voor 2022.  
 
Mevrouw Heutink-Wenderich stemt, om dezelfde reden als de heer Beemster, niet in met de 
conceptbegroting 2021. 
 
De vergadering besluit de conceptbegroting 2021 onder voorbehoud van zienswijzen 
vast te stellen en in te stemmen met het voorstel om de conceptbegroting 2021 voor te 
leggen aan de deelnemende gemeenten voor het indienen van eventuele zienswijzen 
bij het Dagelijks Bestuur tot uiterlijk 21 juni aanstaande. 

 
8. Normenkader 2020  
De vergadering besluit, ten behoeve van de kaders voor de voor de financiële 
administratie, de Normenkader 2020 vast te stellen. 
 
9. Westwoud o.a. Eindrapport dek-laagonderzoek 
In 2015 heeft de Omgevingsdienst, in het kader van de wet Bodembescherming, ingestemd 
met de afbouw van een monitoringsplan met de voorwaarde dat het CAW nog eenmaal een 
rapportage over de deklaag en monitoring van de grondwatersamenstelling uitvoert. Het 
onderzoek naar de deklaag is uitgevoerd en de conclusies uit dit onderzoek zijn positief: 
dikte en kwaliteit van de deklaag voldoen aan de daaraan te stellen eisen en nieuw 
onderzoek en/of vervanging/aanvulling van de deklaag is niet nodig.  
 
De rapportage over de grondwatersamenstelling is op 6 april jl. door de secretaris ontvangen 
en besproken met Bodemzorg. Bodemzorg adviseert naar aanleiding van de positieve 
rapportage en toekomstige verwachtingen, de structurele monitoring van het 
grondwateronderzoek te beëindigen. Spreker stelt voor beide rapportages gelijktijdig naar de 
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Omgevingsdienst te sturen zodat aan de voornoemde voorwaarde wordt voldaan. Deze 
onderzoeken geven tevens inzicht in de toekomstige kosten van de voormalige stortplaats 
en dragen bij in 2023 een besluit over de stortplaats te kunnen nemen. 
 
De heer Nootebos is terughoudend over de rapportage van de grondwater- en 
oppervlaktewater. Gelet op het belang van de bewoners van gemeente Stede Broec die 
dichtbij de stortplaats wonen. Spreker vraagt welke status de rapportage van de 
grondwatersamenstelling naar de Omgevingsdienst heeft. De heer Bosma licht toe dat de 
Omgevingsdienst bevoegd gezag is in het kader van de Wet Bodembescherming (en 
daarmee uitsluitend over de kwaliteit van het grondwater). De kwaliteit van het 
oppervlaktewater valt onder de bevoegdheid van het Hoogheemraadschap en wordt met de 
waterkwaliteitsbeheerder besproken. Voor Westwoud is geen nazorgplan. 
 
Met deze toevoeging stemt de heer Nootebos in met het versturen van de rapportages naar 
de Omgevingsdienst. Vóór verzending zal de heer Bosma de brief plus rapporten ter 
kennisgeving naar de leden van het CAW AB sturen.  
 
De vergadering besluit de rapportages van het onderzoek van de dek-laag 
grondwateronderzoek aan de Omgevingsdienst te sturen. 
 
10. Huidige situatie afvalbrengstations 
De heer Linting agendeert, bij uitzondering rechtstreeks bij het CAW AB zonder afstemming 
met het CAW CPO, de huidige situatie bij afvalbrengstation. Om de verkeersdrukte bij het  
abs in Hoorn, Zwaag, en Enkhuizen in goede banen te leiden zijn verkeersregelaars tot 
nader order ingezet. Deze kosten zijn niet begroot en zullen betaald moeten worden via de 
gemeenten naar rato van het inwonersaantal. Spreker vraagt of de leden CAW AB 
gezamenlijk de kosten willen delen.  
 
De vergadering besluit deze algemene kosten van inzameling, naar aanleiding van het 
coronavirus, gezamenlijk te dragen.  
 
11. Toekomst CAW 
Dit agendapunt geeft inzicht hoe gemeenten de toekomst van het CAW zien. 
De voorzitter meldt dat dit agendapunt ook in de regioraadsledenbijeenkomst 26 mei a.s. 
wordt behandeld en mogelijk door het coronavirus wordt uitgesteld. 
 
De heer Nootebos refereert aan het CAW DB overleg waar de aanpassing van de GR en het 
terugbrengen van de aandelen naar de individuele gemeenten is behandeld. En de memo 
van heer Bosma naar de raden en colleges ter voorbereiding om de GR aan te passen wat 
leidt tot de toekomstdiscussie van het CAW. Spreker meldt dat gemeente Enkhuizen een 
motie heeft aangenomen waarin wordt uitgegaan van de ontmanteling van het CAW, 
ondanks een negatief advies in het licht van stortplaats Westwoud.  
 
Bij Mevrouw Heutink- Wenderich bevestigd dat de raad de functie van het CAW, behalve 
Westwoud, ter discussie stelt. De heer Linting voegt toe dat de motie in lijn ligt met het 
toekomstonderzoek. 
Mogelijk wordt in de toekomst, door meer zekerheid over de kosten van Westwoud, anders 
besloten. 
 
De heer De Heer meldt dat de toekomst CAW, door het verschuiven van 
raadsvergaderingen, na de zomer wordt besproken en of dit in de AV van 28 mei a.s. gemeld 
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moet worden. De heer Bosma licht toe dat als dit onderwerp in de AV van december 2020 
besproken moet worden, uiterlijk eind september de stukken gereed dienen te zijn.  
De regionale driehoek speelt hier geen rol in. 
 
De vergadering besluit m.b.t. de besluitvorming over de toekomst van het CAW af te 
wachten tot het moment dat alle gemeenten een standpunt hebben kunnen innemen. 

 
12.  Rondvraag en sluiting 
De heer Nootebos meldt dat een verzorgingstehuis, eerder aangemerkt onder bedrijfsafval, 
in gemeente Stede Broec is afgebroken en opnieuw ingericht. In het kader van een nieuw 
zorgconcept, waarin bewoners een eigen huisnummer en huurtoeslag krijgen, geeft de 
zorgstelling aan dat bewoners een aanslag voor afvalstoffenheffing zouden moeten krijgen. 
Ambtelijk is niet positief gereageerd op deze vraag omdat een verzorgingstehuis o.a. ander 
afval produceert dan een regulier huishouden en een gezamenlijke keuken heeft. 
Spreker vindt het lastig een uitspraak voor 1 bepaalde situatie te doen en vraagt advies aan 
de leden. De heer Bosma adviseert de situatie voorafgaand aan het CAW AB op 13 mei in 
het eerstvolgende CPO te bespreken. 
 
De heer Bosma meldt dat regionale raadsledenvergadering van 22 april jl. door het 
coronavirus is geannuleerd waardoor de GR’en hun begroting niet hebben kunnen 
presenteren. Aan de GR-en is gevraagd een presentatie aan te leveren met de hoofdlijnen 
van jaarrekening en begroting en de raden op deze wijze te informeren. In deze presentatie 
zal tevens aangegeven worden dat vanuit de gemeenten geen bijdrage aan het CAW wordt 
geleverd om de 5% discussie te beïnvloeden. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 14.45 uur. 


